
 

 

 

7 juni 2014 

Vragen fietsverkeer 

Rondvraag t.b.v. agendapunt 6 commissie Ruimte 12 juni 2014 

Geacht college, 

De fractie van STERK Woerden heeft een aantal vragen gebundeld die het 

fietsverkeer in Woerden betreffen. Wij kiezen ervoor deze gebundeld aan u te stellen 

zodat integrale beantwoording mogelijk is. 

Fietsstad 2014 

Onze fractie heeft begrepen dat u inmiddels een rapport heeft gekregen van de 

Fietsersbond over de deelname aan Fietsstad 2014. De deelname was onder andere 

te doen om dit rapport om zo inzicht te krijgen in de knelpunten en verbeterpunten 

van het fietsverkeer in de gemeente. Wij hebben hierover de volgende vragen: 

1. Kunt u het rapport ook aan de raad doorzenden? 

2. Is het mogelijk een RIB naar de raad te zenden waarin wordt ingegaan op de 

aanbevelingen/conclusies van het rapport? 

 

Fietsenstalling station Woerden 

De realisatie van de fietsenstalling bij het station Woerden duurt, door onder andere 

een failliete aannemer, al een recordtijd en heeft een vertraging van meer dan een 

jaar. Na de hervatting van het werk werd het werk in maart 2014 was de boodschap 

van ProRail dat de stalling in de zomer klaar zou zijn. Inmiddels zijn we bijna zover 

maar lijkt opening van de fietsenstalling nog ver weg. Wij hebben hierover de 

volgende vragen 

1. Heeft u, in contact met ProRail, enig zicht op opening van de fietsenstalling? 

2. Wat is de planning van de realisatie van de overige planonderdelen zoals 

afbreken van de oude stalling en de realisatie van de fietsklemmen bij het 

stationspark? 

Namens de fractie STERK Woerden, 

Elias Bom 


